



Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 11. maj 2023 kl. 18.15 i klubhuset

Tilstede fra bestyrelsen: Martin Jacobsen (MJ), Christina Jørgensen (CJ), Torben Grunheit (TG) (ref.), Troels Nørgaard (TN), Torben Jørgensen, Torben Vestergaard & Per Nielsen (PN)

Afbud:

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden

- Ingen anmærkninger til dagsordenen.

2. Opfølgning punkter fra sidste bestyrelsesmøde

- JFC Politikker.
- Pigeraketten. Der blev afholdt pigeraketten d 24 april. 79 glade piger deltog i arrangement.
- Motionsbold for herre er startet op – Det forgår hver onsdag kl. 20 på kunstbanen.
- St. Hans arrangement på Klinten – der mangler forsat nogle frivillige tilmeld sig på mail på: sankthans@jyllinge-fc.dk
- Sommerfest 17 juni for træner og holdleder, sponsor og samarbejdspartnere, +18 år for medlemmer
- Rykkerskrivelser og kontingentsatser. Kontingentsatser er rettet i systemet og rykkerskrivelser bliver sent ud i uge 19.
- Dialog med træner/holdledere vedr. at alle spillere er indmeldt i klubben.
- Pallemøbler er blev sat op på terrassen foran klubhuset. Møblerne skal males bordeaux
- Den ny tribune er kommet og skal monteres færdig m/trin, jordspyd og afslutninger. Der arbejdes videre med projektet som bliver offentliggjort indenfor få dage. Der skal flyttes tavle, spiller bokse (stå på samme side), bane bearbejdes, hegn/bander, salgssted, flagstænger mm.

3. Udvalg opdatering

- Sports (Gustav R, Thomas E, Martin J). Der arbejdes videre på set-up for børne og ungdomsfoldbold. Vi mangler et par nye trænere til efter sommerferien – rekrutteringen er påbegyndt
- Aktivitets (Gustav, Charlie, Rasmus S, Christina, Tina). Skilte og priser ophænges cafe
- Kommercielt (Martin, Rasmus S, Per N). Nyt og tilpasset sponsorkoncept lige på trapperne, eksponering af samarbejdspartnere.
- Praktisk (Troels, Charlie, Rasmus S, Per N). Dato skal sættes, ekstra frivillige, olie multibane og skur, maling møbler, færdiggørelse tribune og stadion projekt.
- Pige/dame (Torben J, Christina, Cecilie, Louise L). Opsamling pigeraketten og opstart af nyt pigehold august i samråd med Gustav og Elmar
- Børne/ungdom (Thomas E, Gustav R, Rasmus S, Per N). DGI Fodboldskole, fodboldarrangement efterår,
- E-Sport (Thomas V, Clara, Michael, Torben G, Matthias). Indtil sommerferien holdes der "åbent cafe" aften hver onsdag med Philip. Alle er velkommen og meningen er at man kan afprøve nogle forskellige spændende spil og der skal fokuseres på det sociale, fællesskab, hygge samt nye spil

4. Aktiviteter og beslutninger

- JFC politikker tilpasses og sendes til MJ. Ansvar: TJ og Gustav
- Opstart oldboys turneringshold august Ansvar: Gustav V, Elmar og MJ
- Sommerfest 17/6 Invitation udsendes uge 19 og 20 (deadline for tilmelding 26/5) udleveret ansvarsplan, bestyrelse byder individuelt ind på konkrete opgaver og vender retur til MJ senest 1/6
- Sankt Hans Klinten 23/6. Ansvar: Alle i bestyrelsen
- Vi besluttet at gå videre med HSV fodboldskole. Ansvar: Gustav R og MJ
- Hjertestarter er blevet serviceret og kontrolleret – vi besluttet at få koblet fast aftale med overvågning fordeling sammen med Jyllinge løbeklub – JSK? Ansvar: MJ
- Vi vedtog at der skulle arbejdes videre med en fælles klubtur til udlandet for 2024 Ansvar: Gustav R.
- Fremadrettet bliver medlemmer tilbudt mulighed for særdeles attraktive tilbud på klubbøj 2 gange pr år. I denne forbindelse fjerner vi tilbud ved indmelding. Webside skal opdateres og tilrettes. Ansvar: TG
- MJ forslø at lave 2 omklædningsrum permanent om til henholdsvis et fast træner omklædningsrum og et rent pige/dame omklædningsrum. Forslag vedtaget Der arbejdes videre Ansvar: MJ
- Rykkerkørsel kontingent. Ansvar: TG
- Maling af pallemøbler. Ansvar: TN
- Olie multibane og skur Ansvar: TN, PN og Charlie
- Tilskud. Ansøgning kompetence udvikling Roskilde kommune Ansvar: TV
- Kursus træner/holdledere hjertestarter og første hjælp til efteråret Ansvar: Rasmus Siv og CJ
- TV i cafe opkobling til Yousee/TDC – TV skal køre når cafe er åbent Ansvar: Charlie, cafe, Gustav
- Projekt nyt stadion/opvisningsbane Ansvar: Rasmus S, PN og MJ

5. Bæredygtig Medlemskab

- Der skal bedre fokus og opbakning til tumling bold
- Man savner manglende struktur og troværdighed fra Thomas E side.
- Nogle træner ønsker lidt bedre information og koordinering og hurtigere tilbagemeldinger MJ taler med Gustav og Thomas E
- Der har været lidt udfordringer med rengøring og at der skal strammes lidt op omkring cafe, gang og toiletter samt huske at tømme skraldespande og kontrollere papir på toiletter – CJ tager kontakt til rengøringsholdet

7. To do liste

- Sommerfest og aktiviteter.

8. Eventuelt Næste bestyrelsesmøde **ONSDAG, d 7. juni 2023 kl. 18.00**